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حساس�يت  رقابت هاي ليگ برت�ر با نزديك  
ش�دن به هفته هاي پاياني بيش�تر و بيشتر 
مي ش�ود، خصوصاً كه رقابت در بين سه تيم 
بالاي جدول تنگاتنگ تر از قبل دنبال مي شود. 
هفته بيس��ت و هفت��م رقابت هاي لي��گ برتر 
درحالي عصر روز گذش��ته با برگزاري دو ديدار 
آغاز ش��د و عصر امروز هم با برگزاري همزمان 
س��ه ديدار آلومينيوم اراك- چادرملو اردكان، 
ذوب آهن- استقلال خوزستان و خيبر خرم آباد- 
نساجي مازندران كه نتيجه اش براي قعرنشينان 
اهميت بس��يار دارد، پيگيري مي شود كه تمام 
نگاه ها به بازی های عصر جمعه است؛ سه ديدار 
تراكتور- ملوان، پرسپوليس-سپاهان و فولاد- 

شمس آذر. 
  فرصت جبران

تراكتور كه به رغم يك ب��ازي كمتر، همچنان با 
55امتياز از 17 برد، چهار مساوي و چهار باخت 
صدر ج��دول را در اختي��ار دارد، در ديدار عصر 
جمعه مقابل ملوان فرصت خوبي براي افزايش 
اين فاصله با رقبا دارد، خصوصاً پرسپوليسي كه 
به دنبال كنار زدن س��پاهان براي رسيدن بيخ 
گوش سرخپوش��ان تبريزي اس��ت. تراكتور با 
دو تس��اوي كه طي پنج بازي اخير كسب كرد، 
حاشيه  امنيتي را كه براي خود ايجاد كرده بود 
كاهش داد، اما نه سپاهان از اين فرصت بهره برد 
و نه حتي پرس��پوليس. در واقع سپاهان هم در 
پنج بازي اخير سه تساوي و تنها دو برد به دست 
آورده تا تركيب مثلث قهرمان��ي تكان نخورده 
باشد. در چنين شرايطي مدافع عنوان قهرماني 
مي توانس��ت ناكامي هاي فصل را جبران كند و 
حتي به صدر جدول برسد، اما شاگردان كارتال 
با يك باخت و يك تس��اوي بي موقع، همچنان 

هواداران خود را حسرت به دل گذاشتند. 
تراكتور ح��الا در بازي ب��ا ملوان، تيم��ي كه به 
واسطه كسب 36 امتياز از 10 برد، شش مساوي 
و 10 باخت در رده شش��م جدول ق��رار گرفته، 
مي تواند امتيازهاي از دس��ت رفت��ه را جبران و 
بار ديگر حاش��يه امنيت خوبي ب��راي خود در 
صدر ج��دول ايجاد كن��د. البته به ش��رط آنكه 
تس��اوي با چادرملو ي��ك اتفاق بوده باش��د، نه 
كش��يده ش��دن ترمز تراكتور و قرار گرفتن در 
سراش��يبي فرصت س��وزي! ملوان در پنج بازي 
اخير موفق به برتري مقابل سرخپوشان تبريزي 
نشده )دو باخت و دو تساوي( و تراكتور اميدوار 
است با ادامه اين روند، قوي سپيد انزلي را براي 
مستحكم تر شدن جايگاهش در صدر جدول هم 
كه شده با دس��ت خالي بدرقه كند. اما بايد ديد 
تراكتور كه بعد از بازي با چادرملو اسير حواشي 

ش��د، مي تواند از جديدترين ماجرايي كه براي 
خود دس��ت و پا كرده جان س��الم به در ببرد و 

موقعيتش را حفظ كند يا نه.
   نبرد سنتي در آزادي 

حساس ترين بازي اين هفته، اما در آزادي برگزار 
مي شود، جايي كه پرسپوليس براي پايان دادن 
به ناكامي هاي اخير خود انتظار سپاهان كارترون 
را مي كشد. تيمي كه از فرصت سوزي تراكتور در 
هفته هاي اخير س��ود نبرد، اما ب��ا برتري مقابل 
مس رفسنجان در هفته بيست و ششم، تساوي 
مقابل اراكي ها در هفته قبل تر را جبران كرد تا 
همچنان بالاتر از پرسپوليس بيخ گوش تراكتور 
باشد. اما حالا ديگر حفظ رده دوم جدول چندان 
هم آسان نيست. هرچند با توجه به تفاضل گل 
بهتر نسبت به سرخپوشان پايتخت، سپاهان در 
صورت شكست هم مي تواند موقتاً جايگاه خود 
در رده دوم ج��دول را حفظ كن��د، اما ترديدي 
نيست كه براي اين تيم برتري مقابل پرسپوليس 
از حف��ظ جايگاه  ه��م اهميت بيش��تري دارد، 

چراكه در صورت از دس��ت رفتن س��كوي دوم 
همچنان احتمال بازپس گيري آن وجود دارد، 
اما در ص��ورت باخت مقابل پرس��پوليس تكرار 
اين بازي مي ماند براي فصل آينده و اين چيزي 
نيست كه هواداران سپاهان تاب و تحمل آن را 
داشته باش��ند. هرچند كه داستان براي كارتال 
ترك تبار نيز دقيقاً به همين شكل است و برتري 
در اين بازي براي هوادار پرسپوليس مهم ترين 
مسئله هفته بيس��ت و هفتم است، خصوصاً كه 
پرس��پوليس در پنج بازي اخير مقابل سپاهان 
رنگ برد به خود نديده و در چهار بازي نيز تن به 
شكست داده و تنها يك بازي با تساوي به پايان 
رسيده است. با اين حساب، هواداران پرسپوليس 
تشنه برد مقابل حريف زردپوشي هستند كه اين 

روزها سوداي قهرماني هم دارد. 
كارترون معمولاً تيمش را با سيس��تم 3-3-4 
يا 4-2-3-1 روانه ميدان مي كند. س��پاهان به 
بازي مالكانه و گردش توپ س��ريع متكي است 
و با اس��تفاده از هافبك هاي خلاق و مهاجمان 

سرعتي، نفوذ از كناره ها را در دستور كار دارد تا 
ارسال هاي دقيق، مهاجمان را در موقعيت گلزني 
قرار دهد. اي��ن تيم همچني��ن در ضدحملات 
هم بسيار خطرناك اس��ت و به خوبي از فضاي 
پش��ت مدافعان حريف بهره مي برد و اين يعني 
پرس��پوليس بايد براي برتري در اين بازي هم 
خوب دفاع كند و هم خ��وب حمله. تيم كارتال 
اما به پرس سنگين در ميانه ميدان متكي است. 
سرخپوشان ترجيح مي دهند با فشار بر مدافعان 
حريف  و توپ گيري در مناطق حساس زمين با 
پاس هاي كوتاه و سريع مهاجمان خود را صاحب 
موقعيت كنند. مهاجماني كه اين فصل نتوانستند 
نمره قبولي بگيرند و بايد ديد در بازي با سپاهان 
مي توانند گره گشا باشند. البته پرسپوليس روي 
ضربات آزاد هم عملك��رد خوبي دارد و بايد ديد 
كارترون حواسش به اين نكته هست يا با ناديده 
گرفتن آن، شرايط طلسم ش��كني پرسپوليس 
كه طي هفت بازي خانگي اخير موفق به برتري 

مقابل سپاهان نشده، مهيا مي كند يا نه.

پرسپوليس به دنبال طلسم شكني مقابل سپاهان
دوئلي با رنگ و بوي فينال در آزادي

دنيا حيدري
      گزارش

اشرف رامين

شيوا  نوروزي

دورتموند و استون ويلا بردند و حذف شدند

 صعود سخت 
و بازنده هاي سربلند

بارس��لونا و پاري س��ن ژرمن در حالي اولي��ن تيم هاي صع��ود كرده به 
نيمه نهايي ليگ  قهرمانان بودند كه تا آس��تانه ح��ذف هم پيش  رفتند، 
ولي گل هاي  زده در بازي رفت ناجي آنها شد. دورتموند در وست فالن به 
كاتالان ها يادآوري كرد حتي در صورت برد 4  بر صفر در بازي نخست، باز 
هم نبايد حريف را دست كم گرفت. منتها پيروزي 3 بر يك با هت تريك 
گيراس��ي، دردي از زنبورها دوا نكرد و اين بارس��ا بود كه جشن صعود 
گرفت. با اين حال نوار شكست ناپذيري بارسلونا در 24 مسابقه شكسته 
شد و اولين باخت اين تيم در سال 2025 به ثبت رسيد. هانسي فليك، 
سرمربي بارسا صعود را مهم تر از باخت در بازي برگشت عنوان كرد: »با 
حريفي بسيار قوي روبه رو شديم و جو بازي شگفت انگيز بود. دشوار است 
كه در چنين بازي هايي ش��ركت كنيد. در نهايت ما صعود كرديم و اين 
هدفمان بود. ليگ قهرمانان بهترين رقابت باش��گاهي در جهان اس��ت. 
معتقدم به دليل تلاش  و عملك��رد خوبمان به نيمه نهايي رس��يديم.« 
همچنين نيكو كواچ صعود را حق ش��اگردانش خوان��د و تحميل اولين 
شكست سال به بارس��ا را افتخارآفرين توصيف كرد: »از حذف  شدن از 
ليگ قهرمانان اروپا نااميد شده ايم، ولي ما اولين شكست بارسلونا در سال 
2025 را رقم زديم و اين افتخارآفرين است. اين پيروزي و بازي خوب، 

آن هم برابر بارسلونا شايسته تقدير و ستايش است.«
س��رهو گيراس��ي، مهاجم اهل گينه دورتموند تعداد گل هاي زده  اش 
در اين فصل اروپ��ا را به عدد 13 رس��اند تا گلزن تري��ن آفريقايي ليگ 
 قهرمانان لقب بگيرد. پيش از او سباس��تين هالر ساحل عاجي با 11 گل 
زده )2022 – 2021( ركورددار بود. در ويلاپارك هم اس��تون ويلا تمام 
س��عي اش را كرد تا باخت 3 بر يك در پاريس را جبران كند، ولي برتري 
3 بر 2 خانگي هم تأثيرگذار نبود تا سهميه صعود نصيب پاري سن ژرمن 
شود. دوناروما، سنگربان پاري سن ژرمن با سيوهاي زيبايش بدون شك 
يكي از اصلي ترين ستاره هاي اين تيم بود. لوئيز انريكه، سرمربي ژرمن ها 
نيز درس��ت مثل فليك تمام تمركزش روي بحث صعود بود:  »هميشه 
صعود به نيمه نهايي ليگ قهرمانان اروپا كار سختي است. ما از صعود به 
اين مرحله براي دومين بار متوالي بسيار خوشحاليم.« تيم اوناي امري 
براي به تساوي كشاندن بازي به يك گل بيش��تر نياز داشت و سرمربي 
استون ويلا به هواداران قول فصل آينده را داد: »احساس افتخار و غرور 
مي كنم. مي خواس��تيم به نيمه نهايي صعود كنيم، اما امسال نشد، سال 
بعد قطعاً براي اين هدف تلاش خواهيم كرد. هنوز كارهاي سخت زيادي 

را در پيش داريم تا به هدفمان در ليگ قهرمانان برسيم.«

ليگ اروپا آخرين فرصت منچستر و تاتنهام است

شب سرنوشت ساز 
انگليسي ها

چهار تيم برتر ليگ  اروپا امشب مشخص مي ش��وند و در اين ميان همه 
توجهات به عملكرد منچستريونايتد و تاتنهام است. قرمزهاي منچستر 
در بدترين فصلي كه پشت س��ر مي گذارند در اولدترافورد پذيراي ليون 
هستند و تساوي 2 – 2 بازي رفت اميدهاي هواداران منچستر را كمرنگ 
كرده است. اوناي امري سخت ترين روزهاي عمرش را تحمل مي كند و 
خودش هم اعتراف كرده توانايي نجات يونايتد از بحران را ندارد. ميزبان 
با باخت تحقيرآميز مقابل نيوكاسل و سقوط به رده چهاردهم ليگ برتر به 
استقبال ليون مي رود و براي بقا در ليگ  اروپا دست و پا مي زند. سرمربي 
پرتغالي با انبوهي از چالش ها مواجه است؛ از مصدوميت زيركزي مهاجم 
هلندي تيم گرفته تا عملكرد ضعيف س��نگربان هاي تيم. آموريم خيال 
مي كرد اگر اونانا را به خاطر اشتباهاتش در بازي رفت با ليون نيمكت نشين 
كند و بايندير را در مصاف با نيوكاسل در چهارچوب قرار دهد بخشي از 
مشكلاتش حل مي شود، اما بايندير هم چهار گل خورد تا كابوسي جديد 
براي كادرفني باشد. فرناندز، كاپيتان منچستر از هواداران خواسته تا بازي 
برگشت با ليون صبوري كنند:  »هواداران در تمام طول فصل و در بدترين 
شرايط از ما حمايت كردند. حالا نوبت ماست كه چيزي به آنها پس بدهيم. 
ناراحتي من از هم تيمي هايم به اين دليل است كه به توانايي هايشان ايمان 
دارم. آنها واقعاً مي خواهند تمام تلاش شان را براي باشگاه انجام دهند و 
مي دانند اگر با اين باشگاه قهرمان شوند، براي هميشه به ياد خواهند ماند. 
بايد در مقابل ليون جو فوق العاده اي در ورزشگاه ايجاد و با تمام توان بازي 
كنيم.« ليون فرانس��ه اما با برد 3 بر يك برابر اوس��ر، شانس خود را براي 
كسب سهميه ليگ قهرمانان افزايش داد. با توجه به باخت مارسي، ليون 
51 امتيازي همچنان اميدوار است از رده چهارم لوشامپيونه بالاتر بيايد. 
البته فونسكا، سرمربي اين تيم در ادعايي موفقيت در ليگ  اروپا را مهم تر 
از موفقيت در ليگ  فرانسه عنوان كرد. تاتنهام به فرانكفورت سفر كرده 
تا با آينتراخت اين شهر بازي كند. تيم لندني در بازي رفت فرصت كسب 
پيروزي را از دس��ت داد و با تس��اوي يك – يك كارش گره خورد. اسپرز 
شرايط خوبي ندارد و علاوه بر نتايج ضعيف در ليگ با مشكلات داخلي نيز 
مواجه است. تاتنهام اين هفته مغلوب وولورهمپتون شد تا به رده پانزدهم 
سقوط كند و بيشتر از قبل به منطقه خطر نزديك شود. آنگه پوستكوگلو 
با انتقادهاي تندي مواجه است و از طرفي مدعي است در رختكن تيم يك 
جاسوس وجود دارد! اين تيم از ديگر رقابت هاي فوتبال انگليس نيز حذف 
شده و فقط در ليگ اروپا فرصت كس��ب جام دارد. در ديگر بازي لاتزيو 
در خانه ميزبان تيم بوده است و براي جبران باخت 2 بر صفر جدال رفت 
مي جنگد. همچنين اتلتيك بيلبائو نيز به مصاف گلاسكورنجرز مي رود. 
گفته مي شود پليس بيلبائو براي مهار جنجال هاي احتمالي هواداران تيم 

اسكاتلندي تدابير شديدي در نظر گرفته است.

فريدون حسن

استقلال گرفتار پروپاگانداي مديران
بدون هيچ ش��كي ضعف مديريت اس��تقلال نقش غيرقابل انكاري در 
وضعيت فعل��ي اين تيم و باش��گاه دارد. ضعفي كه با وج��ود تغييرات 
گسترده و زياد طي س��ال هاي اخير و حتي بعد از خصوصي شدن اين 
باشگاه هم همچنان ادامه دارد. مديريتي كه اين روزها تمام تلاش خود 
را مي كند تا با شلوغ كاري رس��انه اي ديگران را مقصر حال و روز امروز 

استقلال معرفي كند. 
استقلال وضعيت خوبي ندارد. اينكه آبي هاي تهران تا قبل از برگزاري 
بازي ش��ب گذش��ته مقابل گل گهر در رده 12 جدول رده بندي ليگ 
جا خوش كرده اند براي هيچ كدام از هواداران اين باش��گاه بزرگ قابل 
قبول نيس��ت. هوادار اس��تقلال خوب مي داند كه وضعيت فعلي اين 
باشگاه حاصل مديريت هاي ضعيفي است كه حتي امروز هم به دنبال 
انداختن تقصيرها به گردن يكديگر هس��تند. اي��ن روزها برخي كه به 
اشتباه داعيه پيشكسوتي استقلال را دارند و متأسفانه هم خيلي جدي 
گرفته مي شوند در رسانه ها پخش ش��ده اند تا مأموريتي را كه مديران 
فعلي باشگاه برعهده آنها گذاش��ته اند به انجام برسانند و آن مأموريت 
چيزي نيست جز اينكه تمام تقصيرها را به گردن مديران و كادرهاي 

فني سابق تيم بيندازند. 
اينكه فلان بازيكن سابق به اسم پيشكسوت در هر شبكه اي كه فكرش 
را مي كنيد، حاضر شود و از خاصه خرجي هاي مديران قبلي و بدهي هاي 
بالا آمده توس��ط آنها بگويد و بعد هم لب به تعريف و تمجيد از مديران 
فعلي و تلاش آنها براي نجات استقلال بگشايد يك بازي قديمي و نخ نما 
شده است كه ديگر نمي تواند كسي را فريب بدهد. اينكه براي نشان دادن 
به ثمر نشستن مثلًا تلاش هاي صورت گرفته، برخي چهره هاي امتحان 

پس داده و مردود شده را دو باره به كار بگيريم هم از آن بدتر است. 
حالا سؤال اينجاست اگر اين دو اتفاق بخشي از ماحصل و نتايج جلسه 
يك شنبه شب مديران استقلال با پيشكسوتان )اگر تمام آدم هاي آن 
جمع را پيشكسوت تلقي كنيم( اين باش��گاه است، از همين حالا بايد 
اعلام كرد كه خواهش مي كنيم از بقيه دستاوردها و نتايج اين جلسه 
رونمايي نكنيد تا حداقل همين اندك آبرويي هم كه براي استقلال باقي 
مانده، حفظ شود. سؤال ديگر اينكه چرا وقتي نام پيشكسوت استقلال 
به ميان مي آيد هميشه يك عده خاص جلو مي آيند، عده اي كه هرچه 
تلاش مي كنيم نمي توانيم بفهميم برخی از آنها چه ثمري براي استقلال 
داشته اند! معدود آدم هايی كه اين روزها بيشتر از همه بزرگان استقلال 

جلوي چشم هستند. 
آنچه از جلس��ه يك شنبه شب باش��گاه اس��تقلال بيرون آمد به تأييد 
همين پيشكسوتان چيزي نبود كه دردي از دردهاي امروز استقلال را 
دوا كند، اما ظاهراً مديران اين باش��گاه از عده اي كه مي خواهند به هر 
نحو ممكن ديده شوند خيلي خوب بازي گرفته اند تا جايگاه خودشان 
را محكم كنند. مديران استقلال ثابت كرده اند اگر نمی توانند براي تيم 
و نتيجه گيري آن خوب مهره چيني كنند در عوض خيلي خوب بلدند 
براي حفظ جايگاه خود »پروپاگانداي« رس��انه اي راه بيندازند و تمام 

تقصيرها را به گردن قبلي ها بيندازند. 
اگر استقلال خصوصي شده ميزان خرج و هزينه هاي آن ربطي به مردم 
و رسانه ملي ندارد كه از آن به عنوان يك نقطه ضعف مديران قبلي ياد 
شود. چشم هلدينگ روشن وقتي مالك استقلال شد و در كنار اين نام 
بزرگ اسمش بر سر زبان ها افتاد بايد فكر اين روزها را هم مي كرد، ولي 
جاي اين تأسف همچنان باقي است، آدمي كه به عنوان پيشكسوت اين 
ايراد را مي گيرد بدون كوچك ترين مطالعه اي تنها آنچه را كه برايش 

ديكته كرده اند براي حمايت از مديران فعلي باشگاه به زبان مي آورد. 
قبلًا هم گفته ايم كه باشگاه بزرگي چون استقلال مدير، مربي و بازيكن 
بزرگ مي خواهد و حالا بايد اضافه كنيم كه اس��تقلال پيشكس��وت 
بزرگ، دلسوز و فهيم هم نياز دارد تا هم بداند چه موقع بايد وارد گود 
ش��ود، هم بداند چگونه بايد به تيمش كمك كند و هم اينكه بازيچه 

دست مديران نشود.

محمدشروين اسبقيان، معاون توسعه ورزش قهرماني و حرفه اي 
وزارت ورزش و جوانان موضوع دس��تور وزي��ر ورزش و جوانان 
مبني بر تعارض منافع و عدم حضور اقوام درجه يك رؤس��ا در 
فدراسيون ها را يك دستور جدي، قطعي و لازم الاجرا دانست و 

تأكيد كرد همه فدراسيون ها مكلف به رعايت آن هستند.

 حضور اقوام درجه يك 
در فدراسيون ها ممنوع

فروزان سليماني، س��رمربي تيم ملي فوتس��ال زنان ايران در 
مورد ش��رايط تيم ملي پيش از حضور در ج��ام ملت ها گفت: 
»فدراس��يون قبول ك��رده چن��د روز زودتر از موع��د به محل 
مسابقات اعزام شويم تا هم با شرايط آب و هوايي سازگار شويم 
و هم تمرينات را آنجا ادامه دهيم. براين اساس احتمالاً دو، سه 
روز زودتر مي رويم. شرايط از نظر فني خوب است. در تورنمنت 
تايلند هم سه مس��ابقه خوب انجام داديم. بچه ها خوب بودند 
و تي��م محك خورد. در ح��ال حاضر روي نق��اط ضعفمان كار 

مي كنيم تا با آمادگي كامل اعزام شويم.«

مسابقات تايلند محك خوبي بود

نتيجه قهرماني آسيا مشخص مي كند

قايقراني با مربي خارجي يا ايراني
 رئي��س فدراس��يون قايقراني 
گف��ت: »مس��ابقات قهرمان��ي 
آسياي چين براي ما خيلي مهم 
است و نشان مي دهد كه كجاي 
كار قرار داريم و نياز است مربي 

خارجي بياوريم يا نه.«
عليرضا س��هرابيان در گفت وگو 
با ايس��نا در خصوص اس��تفاده 
از مرب��ي خارجي تأكي��د كرد: 
»وزير تأكيد بر استفاده از مربي 
خارجي دارد و خوشبختانه دلار هم در حال ريزش است و من هم مربي مي خواهم كه تمام وقت در ايران 
باشد. مسابقات قهرماني آسياي چين نشان مي دهد كه عملكرد مربيان داخلي به چه صورت بوده است. 
اگر كارشان عالي باشد يك رنسانس رقم خورده است و تنها از مشاور خوب خارجي استفاده مي كنم. 
اگر ركوردها باب ميل نباشد، خواسته وزير را كه استفاده از مربي خوب خارجي است پيگيري خواهم 
كرد.« سهرابيان در مورد اينكه سطح قهرماني آسيا با بازي هاي آسيايي متفاوت است و تنها در صورتي 
مي توان گفت نتايج خوب بوده كه در حضور ورزشكاران نامدار آسيا مدال بگيرند، گفت: »مسابقات در 
چين برگزار مي شود و وقتي چين ميزبان است، سعي مي كند از نفرات قوي استفاده كند. تا الان چيزي 
كه اعلام كرده اند، چين قرار اس��ت از قهرمانان نامدار خود اس��تفاده كند. اگر هم اين اتفاق رخ ندهد، 
مي توان ركورد ورزشكاران خودمان را با ركورد ورزشكاران نامدار كشورهاي ديگر مقايسه كرد. مسابقات 
قهرماني آسياي چين براي ما خيلي مهم است و نشان مي دهد كه كجاي كار قرار داريم. دو هفته ديگر 
تيم به قهرماني آسيا اعزام مي ش��ود و پس از آن تصميم گيري خواهيم كرد. حدود 16 ماه هم فرصت 

داريم مربي خارجي با ورزشكاران كار كند و از زمان به نحو احسن استفاده خواهيم كرد.«

عنوان پهلواني شايسته شهيد »ابراهيم هادي« است

اكران »آتش و گلستان« در ايوان شمس
واكنش سرمربيان واليبال نشسته به عدم اعزام ها

لابد آقايان اين طور صلاح مي دانند!
پس از اعزام نشدن تيم ملي واليبال نشسته مردان به قهرماني آسيا در 

هانگژو چين، صحبت هاي معاون ورزش قهرماني كميته ملي پارالمپيك       حاشيه
مبني بر اينكه شايد تيم ملي به مسابقات جهاني هلند هم اعزام نشود، بسيار قابل تأمل است. 

شوك ناش��ي از عدم اعزام تيم ملي واليبال نشسته مردان به مس��ابقات قهرماني آسيا)هانگژو 
چين( هنوز به قوت خود باقي بود كه معاون 
ورزش قهرمان��ي المپي��ك از احتمال عدم 
اعزام تي��م ملي به مس��ابقات جهاني هلند 
خبر داد. تصميماتي كه واكنش سرمربيان 
تيم هاي ملي جوانان، اميد و بزرگس��الان 
را به دنبال داش��ت. محمدرض��ا رحيمي، 
سرمربي تيم ملي واليبال نشسته مردان در 
رده سني جوانان و اميد معتقد است چنين 
تصميماتي تبع��ات رواني زي��ادي در پي 
خواهد داشت: »از اين تصميم متعجبم. قرار 
بود واليبال نشسته جوانان در اين تورنمنت شركت كند. رئيس فدراسيون جانبازان و توان يابان 
اعتقاد داشت اين بازيكنان پشتوانه و آينده بزرگسالان هستند و بايد با حضور در تورنمنت هاي 
مختلف تجربه كسب كنند. شايد جواني و بي تجربگي تيم سبب اتخاد چنين تصميمي شده، 
چون اين بازيكنان هيچ گونه تجربه بين المللي ندارند و براي نخس��تين بار قرار بود عازم يك 

تورنمنت برون مرزي شوند.« 
هادي رضايي، س��رمربي تيم  ملي  واليبال نشسته بزرگس��الان نيز با نارضايتي از تصميمات اخير 
مي گويد متأسفانه شرايط به گونه اي است كه هر كس��ي از جانب خود و بدون اينكه سرمربي را در 
جريان بگذارد، براي واليبال نشسته تصميم گيري مي كند. لابد دوستان مي دانند كه اين مسابقات از 
نظر فني به درد واليبال نشسته نمي خورد كه بخواهند تيم را عازم اين مسابقات نكنند. واقعاً نمي دانم 

مبناي صحبت هاي معاون ورزشي كميته ملي پارالمپيك چيست!«

مراسم اكران فيلم سينمايي »آتش و گلستان« زندگينامه شهيد ابراهيم 
هادي همزمان با روز فرهنگ پهلواني و ورزش زورخانه اي در س��الن       بازتاب

همايش ايوان شمس برگزار شد كه محمود خسروي وفا رئيس كميته ملي المپيك، مهدي علي نژاد 
دبيركل كميته، برخي از رؤساي فدراسيون ها و علاقه مندان حوزه سينما حضور داشتند. همچنين از 

60 نفر از همرزمان و دوس��تان شهيد هادي، 
بازيگران و عوامل فيلم تقدير و تش��كر ش��د. 
دبي��ركل كميت��ه  مل��ي المپيك ب��ر معرفي 
رش��ادت هاي رزمندگان دفاع مقدس تأكيد 
كرد:  »در جامعه امروز با نسلي رو به رو هستيم 
كه جنگ را ندي��ده و اگر از رش��ادت جوانان 
رزمنده حرفي نزنيم و در مس��ير معرفي اين 
قهرمانان، به خصوص آنها كه از جنس ورزش 
هستند، غافل شويم راه را اشتباه رفته ايم. در 
جامعه ورزش هنگامي كه از الگو سخن به ميان 

مي آيد، ذهن ها به سمت پورياي ولي و غلامرضا تختي می رود. آنها كه همواره عزيزند و حتماً بايد مورد 
عنايت ويژه قرار بگيرند، اما كساني كه ابراهيم هادي را مي شناسند اين سخن مرا تأييد مي كنند كه 
او نيز شايسته عنوان پهلواني است.« علي نژاد همچنين حمايت از اثر معنوي را يك ضرورت خواند: 
»ابراهيم هادي بزرگمردي از تبار پهلوانان راستين است كه اگر به جبهه نرفته بود از سكوهاي جهاني 
بالا مي رفت و مدال هاي بسياري را به گردن می آويخت و نام و مدال هايش امروز در تالار افتخارات 
ورزش كش��ور نمايان بود. در كتاب »س��لام بر ابراهيم« مي خوانيم همان زم��ان، يعني در دوران 
ورزشي اش دعايش اين بود كه خدايا بدنم را براي خدمت به مردم قوي كن. انگار او بدنش را براي اين 
قوي كرد كه بتواند پنج روز در عمليات والفجر مقدماتي مقاومت كند. به عنوان يك ضرورت بر خود 
واجب مي دانيم از فيلم آتش و گلستان و ساير آثاري كه مي توانند ورزشكاران ما را در مسير الگوسازي 

و اعتلاي معنوي شان كمك كنند، حمايت كنيم.«

      خبر
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آگهى دعوت مجمع عمومى عادى بطور فوق العاده نوبت  اول 

بدينوسيله از كليه اعضا محترم شركت تعاونى دعوت مى شود تا در مجمع عمومى عادى بطور فو ق العاده  نوبت اول كه راس ساعت 8:00 صبح 
روز چهارشنبه  مورخ   24/ 1403/02  در محل مسجد پادگان جوادالائمه واقع در لواسان، خ امام خمينى پادگان جواد الائمه تشكيل مى گردد 
حضور به هم رسـانند. توجه: در صورتيكه هر يك از اعضا نتوانند در مجمع عمومى فوق حضور يابند مى توانند،  اسـتفاده از حق خود را براى 
حضور و اعمال راى در مجمع عمومى به يك نماينده تام الاختيار واگذر كنند. تعداد آراء وكالتى هر عضو يك راى و هر شـخص غير عضو تنها 
يك راى خواهد بود. لازم به ذكر است تاييد نماينده تام الاختيار يا بازرس تعاونى 1 نفر عضو هيئت مديره تعاونى خواهد بود. بدين منظور عضو 
متقاضى اعطاى نمايندگى بايد حداكثر ظرف 2 روز از انتشار اين آگهى به همراه نماينده خود و با در دست داشتن مدرك مويد عضويت در تعاونى 
و كارت شناسايى معتبر در محل دفتر شركت تعاونى حاضر تا پس از احراز هويت طرفين (عضويت متقاضى و اهليت نماينده) برگه نمايندگى 
مربوط توسط مقام مذكور تاييد تا برگه ورود به مجمع عمومى براى نماينده صادر گردد. ضمنا يادآورى مى شود اين مجمع با حضور اكثريت اعضا                                                                       

(نصف +1) رسميت مى يابد و تصميماتى كه در آن اتخاذ مى شود براى كليه اعضاء (اعم از غائب و مخالف و حاضر) نافذ و معتبر خواهد بود. 
            دسـتور جلسـه:   1- اسـتماع گـزارش هيئـت مديـره و بـازرس / بازرسـان 2- رسـيدگى و اتخـاذ تصميـم در خصـوص                                                                                                                             

صورتهاى  مالى سال 1403/12/30و بودجه سال جارى 3- انتخاب بازرس. 

   داوطلبان تصدى سمتهاى بازرسى به موجب ماده (9) دستورالعمل موظفند حداكثر ظرف مدت پنچ روز  از انتشار آگهى دعوت فرم داوطلبى 
را تكميل و تحويل دفتر تعاونى نمايند.            
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